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Conducerea Centrului
Comercial Oltenia Sucpi ºi Fraþii
Bacriz ureazã tuturor salariaþilor,

comercianþilor, colaboratorilor
Sãrbãtori Fericite cu multe

realizãri, împliniri ºi sãnãtate. Fie ca
toate visele pe care le fãuriþi în

aceste zile magice sã se împlineas-
cã  ºi drumul strãbãtut pentru realiza-

rea lor sã vã aducã bucurii în inimi,
iar în case fericire ºi belºug!

„La Mulþi Ani!”.

Sãrbãtorile de Iarnã
sã vã aducã sãnãtate, fericire

ºi împlinirea tuturor dorinþelor!
Un An Nou plin de bucurii -

Conducerea R.A.A.D.P.F.L. Craiova.

Europarlamentarul Marian Jean Marinescu :
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Un test decisiv pentru fosta coaliþie de guvernare: SIIJ!Un test decisiv pentru fosta coaliþie de guvernare: SIIJ!Un test decisiv pentru fosta coaliþie de guvernare: SIIJ!Un test decisiv pentru fosta coaliþie de guvernare: SIIJ!Un test decisiv pentru fosta coaliþie de guvernare: SIIJ!
MIRCEA CANÞÃR

„Propuneþi desfiinþarea, bineînþeles”,
a concluzionat „înþelept” premierul Ludo-
vic Orban, la încheierea pledoariei anti-SIIJ,
susþinutã de ministrul Justiþiei, Cãtãlin Pre-
doiu, în ultima ºedinþã de Guvern, la o orã
destul de târzie. Contestatã la Curtea Con-
stituþionalã, la vremea respectivã, adicã anul
trecut, Secþia pentru Investigarea Infracþi-
unilor în Justiþie (SIIJ) a rãmas în viaþã,
fiind consideratã o instituþie deplin consti-
tuþionalã, dar amputatã ulterior prin toate
manevrele de culise posibile. Deja nu mai
este foarte clar dacã ne aflãm în faþa unor
chestiuni eminamente de drept sau a unor
interese subterane, bine orchestrate. Pledoa-
ria ministrului Justiþiei, Cãtãlin Predoiu, la
solicitarea premierului, în ºedinþa de Gu-
vern, a fost una realmente fadã, subþire ar-
gumentatã, chiar dacã invocate, dar trun-
chiat, au fost „recomandãrile” unor orga-
nisme europene precum Grupul Statelor
Împotriva Corupþiei (GRECO), al Consiliu-
lui Europei, Comisia europeanã pentru de-
mocraþie în drept a Consiliului Europei (Co-
misia de la Veneþia) sau raportul MCV al
Comisiei Europene. „Parametrii în care
SIIJ îºi desfãºoarã activitatea contra-
vin modului de organizare a parchete-

lor în România ºi principiului controlu-
lui ierarhic” se aratã în capitolul „conclu-
zii” al Memorandumului elaborat de Minis-
terul Justiþiei. Premierul Ludovic Orban
militeazã cu înverºunare, conform indica-
þiilor primite, pentru desfiinþarea SIIJ, pro-
punerea aflându-se în programul sãu de gu-
vernare, ignorându-se opiniile exprimate de
principalele asociaþii profesionale ale magis-
traþilor, dar ºi de judecãtorii ÎCCJ, Curþilor
de Apel din Bucureºti ºi Craiova, ca sã le
citãm doar pe cele mai importante ca pon-
dere. Programul de guvernare al liberalilor
a fost votat de ALDE, PMP, USR, UDMR,
minoritãþi, independenþi Pro România (par-
þial). Unii dintre parlamentarii respectivelor
formaþiuni politice, ALDE de pildã ºi UDMR,
au susþinut înfiinþarea SIIJ prin lege, votatã
ºi dezbãtutã în Parlament –sediul democra-
þiei-, organul reprezentativ suprem al popo-
rului român, ºi unica autoritate legiuitoare,
cum spune Constituþia þãrii. Nici o altã au-
toritate publicã nu poate emite norme juri-
dice cu caracter de lege, monopolul legisla-
tiv fiind deþinut de Parlament. Din acest
punct de vedere lucrurile sunt clare. SIIJ a
devenit, însã de la înfiinþare, un cartof fier-
binte. Este adevãrat cã acestã instituþie de

monitorizare a abaterilor magistraþilor a fost
contestatã vehement, de opoziþia de atunci
(PNL – USR), fãrã succes în faþa votului
covârºitor al majoritãþii din Parlament. A
urmat fronda din CSM, cu precãdere din
partea secþiei de procurori care a fãcut im-
posibilã validarea Adinei Florea ca procu-
ror-ºef al SIIJ în urma unui concurs adju-
decat. A pus umãrul vârtos ºi ex-ministrul
social-democrat al Justiþiei, Ana Birchall, într-
un moment în care era demisã de premie-
rul din acel moment, Viorica Dãncilã, ceea
ce nu s-a mai vãzut. Neîndoielnic, sunt in-
terese mari în anihilarea SIIJ, deloc floare
la ureche din punct de vedere constituþio-
nal. Numai cã înfiinþarea SIIJ constituie una
din mãsurile înþelepte ale guvernãrii PSD-
ALDE, în domeniul justiþiei. Marcel Ciola-
cu, liderul interimar al social-democraþilor,
a considerat revoltãtoare intenþia guvernu-
lui actual –minoritar ºi monocolor- de a
desfiinþa Secþia Specialã, o dezbatere pe
acest subiect fiind de competenþa exclusi-
vã a Parlamentului. Prin tot felul de strâm-
be ºi inducerea unei inhibãri descumpãni-
toare, SIIJ a fost împiedicatã realmente de
la menirea sa. Tocmai de aceea, reacþia li-
derului PSD, Marcel Ciolacu, politician hâr-

ºit, este una moale, aproape de complezen-
þã, deºi aduce câteva argumente de datã
recentã, relevante, dar nu infailibile. Mai pe
ºleau spune lucrurilor pe nume, judecãtoa-
rea Dana Gîrbovan, preºedinta UNJR: „SIIJ
este singura structurã de parchet, complet
în afara controlului politic, deci acesta este
motivul pentru care politicul doreºte cu ar-
doare desfiinþarea sa”. Lucrurile s-au com-
plicat, teribil, în ultimele zile. ªi liderul inte-
rimar al PSD, Marcel Ciolacu, se aflã în
faþa unui test cu posibile consecinþe devas-
tatoare: desfiinþarea SIIJ, fie ea prin asu-
marea rãspunderii Guvernului, fie prin or-
donanþã a acestuia, ar însemna o loviturã
cumplitã pentru partidul sãu, practic anula-
rea a tot ceea ce a legiferat, cum spuneam,
înþelept, în domeniul Justiþiei. Din acel mo-
ment, actualul Parlament, în configuraþia ac-
tualã, nu-ºi mai are rostul. ªi aºa, ceea ce
se petrece prin traseismul bolnav, fãrã pre-
cedent în parlamentele naþionale din UE, de
care este cuprins, îl delegitimeazã complet
de la menirea sa de unicã autoritate legiui-
toare a þãrii ºi organ reprezentativ suprem
al poporului. Altfel spus, PSD dar ºi ALDE,
îºi joacã o carte importantã, pentru viitorul
lor politic: SIIJ.

Bursele elevilor – peste 2,2
milioane de lei

Intresant de urmãrit este însã
modul cum au fost cheltuiþi aceºti
bani. Pentru funcþionarea Poliþiei
Locale Craiova, s-a consumat
suma de 30 milioane de lei, banii
fiind cheltuiþi pentru plata salarii-
lor ºi a normei de hranã a poliþiº-
tilor locali, precum ºi pentru asi-
gurarea bunei funcþionãri. O sumã
comparabilã a fost alocatã învã-
þâmântului – 32 milioane de lei.
Potrivit execuþiei bugetare, cea
mai mare parte din aceºti bani –
17 milioane de lei – au fost alo-
caþi pentru lucrãrile de reparaþii
care s-au efectuat, pe parcursul
anului, în ºcolile ºi grãdiniþele din
oraº. Tot de la bugetul local au

Cum au fost cheltuiþi o parte din banii publici în 2019
Bugetul Craiovei, pe primele 11 luni ale lui 2019,

s-a ridicat la suma de 562 milioane de lei. Din
impozitele ºi taxele locale, adicã bani încasaþi efectiv
de la populaþie, s-au adunat aproximativ 170 mili-
oane de lei. Din taxa pe valoare adãugatã, au ve-
nit 50 milioane de lei, iar din impozitul pe venit –
peste 220 milioane de lei. Donaþiile ºi sponsorizã-

rile au fost în sume mici, respectiv 72.000 de lei.
Din veniturile proprii, autoritatea localã a reali-
zat puþin peste 850.000 de lei. O parte din aceºti
bani au provenit din  taxa pentru reabilitare ter-
micã, de aici colectându-se suma de 235.000 de
lei, precum ºi din vânzarea unor locuinþe care se
aflau în fondul de stat – 440.000 de lei.

fost acordate ºi bursele elevilor –
peste 2,2 milioane de lei.

Opera Românã Craiova,
buget de aproape
15 milioane de lei

Sistemul de sãnãtate din Craio-
va a primit, pe parcursul anului, o
sumã de 7 milioane de lei, care au
fost alocaþi de la buget pentru achi-
tarea facturilor la utilitãþi ºi efectua-
rea unor reparaþii curente. Spitalul
Filantropia a primit 3,1 milioane de
lei, Spitalul de Neuropsihiatrie – 1,7
milioane de lei, Spitalul de Boli In-
fecþioase „Victor Babeº” – 2,2 mi-
lioane de lei. O sumã mare de bani
a fost investitã în culturã – 45 mili-
oane de lei. Opera Românã Craio-
va a primit 14,9 milioane de lei, Fi-

larmonica Oltenia – 11,9 milioane
de lei, Ansamblul Folcloric „Maria
Tãnase” – 3,5 milioane de lei, Tea-
trul de Copii ºi Tineret „Colibri” –
2,6 milione de lei, Casa de Culturã
„Traian Demetrescu” – 1,2 milioa-
ne de lei. Sport Club Municipal Cra-
iova a avut alocatã de la bugetul lo-
cal suma de 11,1 milioane de lei.

Peste 24 milioane de lei,
cheltuiþi cu întreþinerea
zonelor verzi

Întreþinerea zonelor verzi din
Craiova a necesitat o cheltuialã de
la buget de 24,7 milioane de lei.
Din aeºti bani, cea mai mare par-
te – 18 milioane de lei – au fost
consumaþi pentru lucrãrile de tã-
ieri ºi toaletare la arbori, arbuºti

ºi garduri vii, pentru îndepãrtarea
crengilor ºi a frunzelor, pentru
mãturarea strãzilor ºi aleilor din
oraº. Reparaþiile la mobilierul ur-
ban au costat ºi ele 2,1 milioane
de lei. În acest an, s-au fãcut ºi
achiziþii de gard ºi bãncuþe – 1
milion de lei. Întreþinerea toalete-
lor ecologice a presupus o chel-
tuialã de peste 550.000 de lei. În-
treþinerea Grãdinii Zoologice din
Parcul „Nicolae Romanescu” a

necesitat un buget de 1,3 milioa-
ne de lei, bani care s-au cheltuit
pentru hrana ºi medicamentele
animalelor, pentru curãþenia în
habitate, pentru plata utilitãþilor ºi
a salariilor îngrijitorilor. Pentru în-
treþinerea celor patru cimitire ale
Craiovei – Ungureni, Sineasca,
Dorobãnþie ºi  Craiova Nord – au-
toritatea a cheltuit puþin peste
600.000 de lei.

LAURA MOÞÎRLICHE

În luna mai a acestui an, USLI Dolj ºi-a
schimbat conducerea . Prof.Constantin
Rada, preºedinte al USLI – Dolj, a predat ºta-
feta , dupã aproape 30 de ani, perioadã ºi cu
împliniri, ºi cu neajunsuri, dar care ºi-a pus
amprenta asupra învãþãmântului, unei noi echi-
pe, formatã din prof.  Bogdan Manea, ac-
tualul preºedinte al USLI, cu funcþii în miºca-
rea sindicalã ºi anterior, ºi prof. Adrian Ni-

Un alt sindicat din învãþãmânt este nemulþumit de bugetul alocat educaþiei
Uniunea Sindicatelor Libere din Învãþãmânt

(USLI) – Dolj, membrã a Federaþiei Sindicatelor
Libere din Învãþãmânt (FSLI), a vorbit, prin re-
prezentanþii sãi, despre anul 2019 ºi perspectivele

pentru 2020. Noua conducere a sindicatului, aleasã
în mai 2019, are nemulþumiri faþã de bugetul pre-
conizat pentru anul viitor ºi trage ºi niºte semnale
de alarmã.

coli, vicepreºedinte , de asemenea
cu activitate de câþiva ani în miºca-
re. Cu puþine zile pânã la sfârºitul
acestui an, managementul USLI –
Dolj a venit în faþa reprezentanþilor
mass – media cu precizãri: „Avem,
cel puþin cum se preconizeazã, un
buget la  educaþie de 2,7 %, depar-

te de cel de 6%, aºa cum scrie ºi în Constitu-
þie. Aº vrea sã se reþinã cã, în acest buget,
intrã ºi Cercetarea, dupã ce noua denumire a
devenit Ministerul Educaþiei ºi Cercetãrii. S-a
negociat cu premierul Ludovic Orban ºi cu
ministrul de finanþe, Florin Cîþu, dar au fost
ceva necorcondanþe, însã sperãm sã se regle-
ze. S-a mers pe Legea salarizãrii, începând cu
1 ianuarie , cuprinzând ºi septembrie 2020,

astfel încât sã ajungem la aceleaºi salarii pânã
în 2022, cum s-a aplicat ºi în alte domenii,
cum ar fi sãnãtatea. Mai avem ceva de obþinut
la gradaþia de merit, care se calculeazã la nive-
lul salariului brut din decembrie 2016. Preºe-
dintele FSLI, prof.  Simoin Hãncescu, a ºi
spus: „Se poate pierde în instanþã acesatã gra-
daþia, de aceea daþi-o de acum, actualizatã, ca
sã nu fie un mare efort bugetar ”, a precizat
prof.  Bogdan Manea.

„Ne aºteptãm la o nouã Lege a educaþiei...”
 O problemã destul de gravã este cea a pen-

sionãrii cadrelor didactice. „Premierul Ludo-
vic Orban a spus cã nu va mai fi posibilã cu-
mularea pensiei cu salariul, dar, la învãþãmânt,
existã o problemã – în þarã sunt peste 4.200

de cadre didactice care trebuie sã disparã. Cu
cine, le înlocuim?! În România, sunt mai bine
de 3.800 de cadre didactice necalificate, cu
preponderenþã în mediul rurtal . Prim – minis-
trul ne-a menþionat cã va cãuta o soluþionare.
De asemenea, Costul standard /elev trebuie sã
disparã, pentru cã nu a reflectat vreodatã rea-
litatea. Singurul judeþ unde s-a reuºit ceva a
fost Iaºi, dar prin încãlcarea legislaþiei, deoa-
rece , la educaþie fizicã ºi sport, pregãtirea nu
a fost fãcutã cu specialiºti, ci cu alte cadre
didactice, fãrã a avea specializare în domeniu.
Ne aºteptãm la o nouã Lege a educaþiei, una
care trebuie acceptatã de toatã lumea, fãrã atâ-
tea amendamente , cum s-a întâmplat”, a mai
menþionat Bogdan Manea.

CRISTI PÃTRU
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Suntem pe final de an, care
este cea mai mare împlinire ?

Nepoþelul meu, care anul
acesta a împlinit doi aniºori. E
cea mai mare împlinire ºi bucu-
rie a mea ºi a familiei mele.

Foarte frumos, sã vã trãias-
cã ! Iar în plan profesional ?

 Am negociat politica de
transport a Europei. E cea mai
mare realizare. Vorbim de un
buget de este 40 miliarde de
euro pentri facilitarea de co-
nectare a Europei. Am nego-
ciat ºi cu Consiliul ºi cu Co-
misia. Nu a fost uºor deloc. S-
a votat apoi în Parlamentul
European ºi aceastã politicã
înseamnã proiecte în infras-
tructurã, atât în calea feratã,
cât ºi în infrastructura de ener-
gie, în special interconectori
între statele membre ºi nu în
ultimul rând,  reþele de gaze,
inclusiv BRUA are finanþare de
la aceastã facilitare. Tot în po-
litica de transport a Europei
intrã ºi conectare de comuni-
caþii – pe viitorul exerciþiu fi-
nanciar, în special pentru 5G,
dacã o sã fie clienþi ºi o sã
considere cã este eficient.

Dumneavoastrã faceþi politi-
ca de transport a Uniunii Euro-
pene, iar noi stãm cel mai prost
la infrastructurã…pare aºa un
paradox. Unde e de fapt proble-
ma ? De ce nu reuºim sã facem
ceva mai mult ?

Reþeau de TNT nu am fãcut-
o eu, a fost altcineva raportor,
dar am avut ºi eu contribuþia
mea. De exemplu, am pus pe
hartã Bucureºti- Craiova- Se-
verin- Lugoj ºi Iaºi – Tg
Mureº. Eu le-am pus pe cele
douã pe harta autostrãzilor. Noi
nu facem pentru cã nu am vrut
sã facem, nu am ºtiut sã fa-
cem, pentru cã am avut incom-
petenþi acolo unde era nevoie
de decizie ºi de bunã voinþã,
pentru cã în ceea ce priveºte
infrastructura, România are
imaginea de þarã cã aici, se poa-
te face orice. Nu ºtiu cum or-
ganizãm noi licitaþiile, nu ºtiu
ce fel de firme câºtigã aceste
licitaþii, cã nici nu se terminã
lucrãrile ºi constatã cã se su-
rupã drumurile, crapã autostrã-
zile, liniile de cale feratã devia-
te. Adicã, aceºti constructori
executã lucrãrile foarte prost,
pentru cã ºtiu cã nu sunt traºi
la rãspundere. De ce? ªtiu ei

Interviu realizat de MARGA BULUGEANEuroparlamentarul Marian Jean Marinescu:
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Europarlamentarul Marian Jean Mari-

nescu a vorbit într-un amplu interviu acor-
dat cotidianului regional Cuvântul Libertã-
þii, despre ceea ce a realizat în 2019 ºi ce îºi
propune sã facã la Bruxelles ºi la Strasbourg
în anul ce bate la uºã. Uniunea Europeanã
va fi pusã la grele încercãri ºi în 2020, ple-
carea Marii Britanii din marea familie ºi în-
cercãrile lui Viktor Orban de a crea o nouã

construcþie în interiorul UE, sunt adevãra-
te teme ºi ele trebuie sã aibã soluþii euro-
pene, inteligente. Noul mandat de deputat
european ºi negocierea ca la carte a politi-
cii de transport a Europei au însemnat pen-
tru Marian Jean Marinescu cele mai impor-
tante împliniri, la care se adaugã ºi una de
suflet...nepoþelul, care a împlinit anul aces-
ta vârsta de doi aniºori.

de ce...ºi unii ºi alþii. Când eram
inginer la Institutul de la Fabri-
ca de Avioane fãceam pânã la
Bucureºti douã ore ºi 20 de
minute, iar sãptãmâna trecutã,
am fãcut 3 ore ºi 40 de minute.

„M-au ajutat
oamenii pentru
cã au venit la vot”

V-aþi aºteptat sã mai câºtigaþi
un mandat de deputat european
la aceste alegeri, þinând cont cã
era pe locul 10 ?

Nu. Nu m-am aºteptat. Îmi
setasem calculatorul pentru o
altã viaþã. Îmi fãcusem o altã
agendã zilnicã. Dar asta nu a
însemnat cã eu nu trebuie sã
fac campanie. În fond, am fost
12 ani deputat european. ªi al-
þii au fãcut campanie pentru
mine, aºa cã ºi eu trebuia sã fac
pentru alþii. Pânã la urmã m-au
ajutat oamenii pentru cã au ve-
nit la vot ºi totodatã, pentru cã
au votat PNL ºi aºa am ajuns ºi
eu deputat european. Dacã mã
uit pe listã am fost ultimul din-
tre parlamentarii în funcþie.
Adicã, am fost considerat cel
mai slab...Alþii spuneau cã sunt
cel mai bun. Dar aºa e viaþa.

ªi care sunt proiectele creio-
nate pentru 2020 ?

Întâi, trebuie sã finalizez fa-
cilitarea de conectare a Euro-
pei. Aºtept propunereea  Cosi-
liului European pentru ca sã pot
sã reiau negocierea, pentru cã
procedura prin  care se nego-
ciazã acum bugetul este o pro-
cedurã propusã de mine ºi ac-
ceptatã de tot Parlamentul Eu-
ropean, adicã, negociem cu
bani puºi în textul regulamen-
tului. Al doilea proiect este „Ce-
rul Unic European” ºi sper ca
anul viitor sã-l putem sã-l fina-
lizãm.

Dar totuºi unde se blocheazã
acest proiect ?

Sunt aºa numiþii prestatori de
servicii, companii de stat, ab-
solut peste tot, care au mono-
pol ºi  numai ele pot sã contro-
leze traficul aerian în spaþiul
aerian al þãrii respective. Iar
acolo unde este monopol, apar
ºi astfel de probleme. ªi uite
aºa, peste 14.000 de controlori
de trafic reglementeazã viaþa a
miliarde de pasageri. Iniþial
aceºti prestatori de servicii
spun cã trebuie sã se facã ceva,

cad ºi ei de acord asupra fap-
tului cã aºa nu se mai poate,
dar când se ajunge la ceva con-
cret, încep sã aminteascã de
suveranitate, de spaþiu aerian
naþional....Dar, totul este de
fapt pe bani. Dacã se vrea o altã
politicã pe spaþiul aerian, rutele
de zbor se schimbã, desigur. Pe
România de exemplu, vor fi mai
multe rute aeriane, iar pe alte
state mai puþine rute, adicã, se
iau din bani  . ªi în loc sã stãm
la masã sã vorbim, ca sã le pot
explica cã nu se pierd bani, ei
preferã sã blocheze proiectul.
Se vrea reducere de emisii,
Cerul Unic European poate sã
reducã cu 10% emisiile. Pre-
ºedinþia germanã a promis cã
totuºi va face ceva.

„Pachetul
de mobilitate
nu este corect”

În regulã, sã continuãm....

 Pe lângã Cerul Unic Euro-
pean mai am un studiu pilot pe
spaþiu, pe un sistem de mange-
ment de trafic în spaþiu, care
va începe probabil la începutul
anului 2020, dar ºi un proiect
pilot pe turism, foarte impor-
tant. Dacã se face ceea ce scrie
acolo, vom avea în sfârºit o
bazã pentru un turism dedicat
oamenilor, nu neapãrat dedicat
doar hotelierilor ºi agenþiilor de
turism. Pe de altã parte, am fost
vicepreºedinte al Grupului „Cer
ºi Spaþiu”, iar acum voi fi pre-
ºedinte. ªi vreau ca din aceas-
tã poziþie sã fac foarte multe
acþiuni legate de industria spa-
þialã, adicã sã realizez o cone-
xiune foarte puternicã între le-
gislator ºi industrie.

Dar despre pachetul de mobi-
litare ce ne puteþi spune, am vã-
zut diverse declaraþii în ultima
perioadã pe acest subiect ?

Pachetul de mobilitate este
din pãcate, un exemplu de ce
se poate face negativ atunci
când statele membre se impli-
cã ºi preseazã foarte mult într-
o anumitã direcþie. Pachetul de
mobilitate a ajuns la un acord
acum câteva zile. Dar, dupã
pãrerea mea nu este corect ºi
asta pentru cã sunt acolo câte-
va prevederi incorecte. Una
dintre aceste prevederi afectea-
zã marele pact ecologic, pen-
tru cã la 16 ore dupã ce a fost
prezentat acest pact, tu pui în

regulament, cã la opt sãptãmâni
camioanele trebuie sã se întoar-
cã acasã, indiferent dacã sunt
goale sau pline, adicã pui emi-
sii pe cer fãrã niciun fel de câº-
tig. Iar în al doilea rând, mai
sunt prevederi acolo care încal-
cã libertatea de circulaþie a ser-
viciilor.

“Sã-i mulþumim
domnului Macron...
poate vrea
sã care greviºtii
cu camioanele”

Cine se face vinovat sau
cui trebuie sã-i “mulþumim”
? E clar cã cele mai afectate
sunt statetele din Estul Euro-
pei, implicit, transportatorii
din România.

Sã-i mulþumim domnului
Macron pentru acest pachet, el
l-a dorit foarte tare, poate vrea
sã care greviºtii cu camioane-
le.  Reacþia noastrã, adicã, a
unui grup de europarlamentari
români a fost de foarte lungã
duratã, l-am blocat de mai mul-
te ori în Parlament. Vom vedea
ce se întâmplã la votul din ia-
nuarie, prima data în Comisii,
apoi, în Plen. Doamna comisar
Vãlean s-a miºcat foarte bine,
iar în urmã cu câteva zile, Co-
misia Europeanã a publicat o
declaraþie prin care consider cã
acest pachet are grave proble-
me, atât în ceea ce priveºte lupta
împotriva schimbãrilor clima-
tice, cât ºi piaþã internã. În
acest context, Comisia Euro-
peanã va elabora un studiu de
impact, independent ºi va face
notificãri la acest pachet, ceea
ce este o mare loviturã la adre-
sa susþinãtorilor. Sunt deja re-
acþii din partea ambasadorilor,
a deputaþilor. Sunt ºi reacþii
pozitive, desigur.

Dar parcã domnul Macron a
fost ºi prin România….

Da, aºa este. Domnul Ma-
cron a fost ºi prin România,
pentru Directiva de detaºare,
considerând cã în felul acesta

protejeazã dreptul la muncã a
celor din Franþa ºi a celor din
statele occidentale. Dar s-a în-
ºelat. Macron a cerut o lege
specialã. ªi Comisia Europea-
nã a venit imediat cu niºte pro-
iecte de regulamente, dar fãrã
sã aibã la bazã un studiu de
impact. Însã, ceea ce vreau sã
subliniez, este cã acum, Co-
misia Europeanã, la indicaþiile
comisarului Adina Vãlean, a
avut o reacþie corectã, foarte
bunã ºi are ºanse foarte mari
sã se întâmple pentru cã este
timp suficient, sunt doi ani de
zile pânã la data de aplicare. În
mod cert, vor fi ºi state mem-
bre care vor ataca la Curte ace-
le regulamente, Ungaria, în
mod cert, eu sper ca ºi Româ-
nia. Oricum eu o voi face ºi în
nume personal, pentru cã pot,
deoarece este inadmisibil ceea
ce s-a întâmplat.

Tot aþi adus Ungaria în dis-
cuþie... pe 14 decembrie, la Ti-
miºoara,  a fost Viktor Orban
ºi a vorbit de o nouã construc-
þie…”Europa Centralã”, cu
statele din jurul Ungariei. Cum
vedeþi aceste declaraþii ?

Declaraþiile lui Viktor Orban
au dus la activarea articolului 7
pentru Ungaria. Adicã, nu trec
chiar neobservate la Bruxelles.
Însã, Orban ºtie cã UE trece ºi
printr-un moment delicat ºi
profitã. Uniunii îi va fi greu, mai
ales acum, dupã Brexit, sã-i
spunã  unei þãri... “afarã”. De-
claraþiile lui Orban sunt com-
plet deplasate, dar pânã la urmã
vor avea repercursiuni destul de
mari, dar e o problemã pentru
UE sã înceapã sã lucreze îm-
potriva altul stat. Dar dacã lu-
crurile se iau în serios vor da
ei înapoi. Dar sã ajungi într-o
þarã vecinã ºi sã ai astfel de
declaraþii, mi se pare cam de-
plasat. Orban încearcã oricum
sã facã o altã Axã…

Ce le uraþi românilor, la fi-
nal de an ?

Sãnãtate, pentru cã dacã
suntem sãnãtoºi putem sã fa-
cem tot ceea ce ne  propunem.
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Sãrbãtoarea Anului Nou ne oferã deose-

bita plãcere sã le adresãm  tuturor locuito-
rilor comunei Iºalniþa, sincere urãri de
sãnãtate, fericire ºi prosperitate. Fie ca

tradiþionalele colinde româneºti sã rãsune
în toate casele ºi sã vesteascã un An Nou
2020 îmbelºugat pentru dumneavoastrã,
pentru familii ºi pentru toþi cei dragi!”

LA MULÞI ANI!” Consiliul Local Iºalniþa,
Primar Bãlan Eugen

Anul Nou 2020 sã vinã  cu voie bunã, trai uºor,
sãnãtate, bucurii ºi mult spor! Le doresc locuito-
rilor comunei Podari, acum, când orologiul stã sã
batã trecerea dintre ani, sã-l întâmpinaþi cum se
cuvine, cu inimile pline de dragoste ºi bunãtate,
cu mesele îmbelºugate, familiile sã vã fie unite ºi
sã aveþi parte de tot ceea ce este mai bun! Cele
mai alese gânduri de preþuire ºi încredere, multã
sãnãtate, putere de muncã ºi „LA MULÞI ANI!”

administrator public, Aurel  Gheorghiþã

Frumuseþea iernii cu albul fulgilor de
nea presãraþi peste gândurile noastre, cu
dulcele ecou al colindelor, cu imaginea în

suflet a celor dragi, ne va purta într-un
Nou An împliniþi, iubiþi ºi fericiþi!

Ca semn al preþuirii, le urez locuitorilor
comunei Bistreþ sã aibã parte de un an

mai bun, cu realizãri ºi belºug! Casele ºi
inimile sã le fie luminate de izbândã,
puritate ºi speranþe! LA MULÞI ANI

CU SÃNÃTATE! Primar,  Antonie Cristina

Este vremea colindelor ºi-a bucuriei! Norocul
sã vã urmeze, bunãstare s-aveþi, pace în suflete vã

doresc de Sãrbãtori ºi-n Anul care vine! Lãsaþi
magia Sãrbãtorilor de Iarnã sã vã picure în suflete
fiori de sfinþenie ºi primiþi cu drag toate gândurile

de preþuire, realizãri ºi prosperitate, din partea
Primarului Urtilã Cristinel !În preajma Anului Nou

sunt alãturi de toþi locuitorii comunei Bârca
cu cele mai calde urãri de sãnãtate, belºug ºi

împliniri! LA MULÞI ANI 2020!

E cumpãna dintre ani! Sã privim înapoi cu
iertare, înainte cu speranþã, în jos cu înþelegere ºi

în Sus cu recunoºtinþã! Speranþa sã vã deschidã
poarta spre un An Nou plin de bucurii ºi împliniri!
Sunt cu toatã inima alãturi de toþi locuitorii comu-
nei Almãj  ºi le transmit cele mai  calde gânduri de

sãnãtate, belºug ºi realizãri, sã fiþi încrezãtori ºi
mulþumiþi sufleteºte!”LA MULÞI ANI 2020!”

Ion Rãcãreanu, Primarul Comunei Almãj

Vasilca ªtefan, Primarul Comunei
Carpen, este alãturi de toþi locuitorii cu

un gând bun ºi cu o urare caldã, acum,
în preajma Noului An 2020, când toate

sufletele aºteaptã  o mângâiere ºi o vorbã
bunã, iertare ºi dragoste! Vã doresc sã

aveþi parte de un an prosper, plin de Luminã,
Speranþã ºi Iubire! LA MULÞI ANI!

Belºug ºi realizãri sã vã aducã Noul An
2020! Multe împliniri în viaþã, inimile sã

tresalte de dragoste ºi iubire, sã aveþi
familiile unite ºi casele pline de bucurii!
Primarul Comunei Sopot, Cãtãlin Trãistaru,

transmite cele mai alese ºi preþioase
gânduri pentru toþi locuitorii comunei,

multã sãnãtate, putere de muncã ºi
„LA MULÞI ANI!”

Fie ca toate visele pe care le fãuriþi în aceste
zile magice de Sãrbãtoare sã se împlinescã,
drumul strãbãtut pentru realizarea lor sã vã
aducã bucurie în inimi, iar în case sã aveþi

parte numai de fericire ºi belºug. Un cãlduros
”La Mulþi Ani 2020 !” tuturor locuitorilor

comunei Seaca de Câmp! Primar, Bãloi Iulicã

Noul An 2020 sã fie presãrat cu realizari remar-
cabile, împliniri, sãnãtate, fericire ºi izbândã! Fie
ca bucuriile ºi gândurile frumoase ale prezentului
sã devinã amintirile frumoase ale viitorului! Un

An Nou fericit! ”LA MULÞI ANI 2020!” Luminã în
case, pace în suflete, mese îmbelºugate ºi toþi cei

dragi acasã, vã ureazã la ceas de sãrbãtoare,
Primarul comunei Giubega, Gunã Stelian.

LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!
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Mungiu Gheorghe, Primarul Comunei

Ciupercenii Noi, la ceas de sãrbãtoare, închinã
o cupã a bucuriei ºi speranþei pentru toþi

locuitorii comunei ºi le transmit din tot sufletul
sã aibã parte de un an mai bun, cu multe

realizãri ºi satisfacþii, sã fie sãnãtoºi, sã-i aibã
aproape pe toþi cei dragi ºi sã se bucure împre-
unã cu familiile dumnealor de tot ce este mai

de preþ! ”LA MULÞI ANI 2020!”

Primarul Oraºului Filiaºi, Gheorghe
Ilie Costeluº, ureazã tuturor locuitorilor
din oraºul Filiaºi, multã sãnãtate, belºug
în case, Sãrbãtori liniºtite alãturi de cei
dragi ºi numai realizãri! În speranþa unui
an mai bun, vã trimit o caldã felicitare, un

strop de încredere ºi fericire!
”LA MULÞI ANI 2020!”

Lãsaþi magia Sãrbãtorilor de Iarnã sã vã
picure în suflete fiori de sfinþenie ºi primiþi
cu drag toate gândurile de preþuire, reali-

zãri ºi prosperitate!
În preajma Anului Nou sunt alãturi de toþi

locuitorii oraºului Bechet cu cele mai calde
urãri de sãnãtate, belºug ºi împliniri!

„LA MULÞI ANI 2020!”
Glãvan Adrian, Primarul Oraºului Bechet

În vremea colindelor, vremea bucuriei ºi
speranþei, primarul comunei Vârvoru de Jos,

Tabacu Nicu, ureazã tuturor locuitorilor, multã
sãnãtate, un An Nou îmbelºugat ºi fericit,

realizãri ºi împliniri, sã îi aibã în preajmã pe
toþi cei dragi. Iubirea, bucuria, înþelepciunea

ºi generozitatea sã vã fie cãlãuzã în 2020!
LA MULÞI ªI SÃNÃTOªI ANI!

La Cumpãna dintre Ani, Lumina bucuriei ºi
încrederii  sã pãtrundã în casele ºi-n sufletele

tuturor, sã vã  bucure inimile de liniºte,
împliniri ºi speranþe!

Fie ca toate visele pe care le fãuriþi în aceste
zile magice de Sãrbãtoare sã se împlinescã,
drumul strãbãtut pentru realizarea lor sã vã

aducã bucurie în inimi, iar în case sã aveþi parte
numai de fericire ºi belºug! Mulþi ani fericiþi!

Primarul comunei Calopãr, Marin Cãtãlina

La Mulþi Ani!” le urez tuturor locuitorilor
comunei Argetoaia! Sãrbãtorile de Iarnã sã

lumineze casele ºi inimile tuturor,  sã le aducã
sãnãtate, fericire, belºug ºi bucurii, din partea
primarului Vânãtoru Lucian. Fie ca Noul An

2020 sã vã gãseascã la fel de voioºi, sãnãtoºi
ºi împliniþi sufleteºte! LA MULÞI ANI!

Primarul Comunei Bucovãþ,
Marius Cristian Tuþã, ureazã tuturor

locuitorilor un An Nou Fericit alãturi de
toþi cei dragi, sãnãtate ºi bunãstare, casele
sã le fie colindate de mireasma cetinei de
brad ºi de toate gândurile bune ºi urãrile

de sãnãtate!  LA MULÞI ANI 2020!

La Cumpãna dintre Ani, Primarul
Comunei Unirea, Marin Bãdoiu, transmite
tuturor  cetãþenilor  multã sãnãtate, bucu-

rii, sã pãºim încrezãtori în Noul An,
cu sufletele pline de iubire ºi nãzuinþe!
Speranþele ce au rãmas speranþe sã le

preia Anul Nou 2020!
LA MULÞI ANI!

Vergil Dascãlu, Primarul Comunei
Cioroiaºi, transmite tuturor locuitorilor,
calde urãri la ceas de Sfinte Sãrbãtori, sã
aibã parte de un An Nou  îmbelºugat, iar

sufletele sã le fie colindate de multe bucu-
rii. Fie ca spiritul Sãrbatorilor de Iarnã
sã pãtrundã în toate casele ºi-n inimile

celor dragi!
 LA MULÞI ANI 2020!
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Anunþul tãu!
POPESCU LUMINIÞA ÎN-

TRERPRINDERE INDIVIDUA-
LÃ anunþã solicitarea obþine-
rii avizului de gospodãrire a
apelor pentru investiþia: “Re-
alizare platformã  de gunoi be-
tonatã” – sat Robãneºtii de
Sus, comuna Robãneºti, T9,
P25, judeþul Dolj. Relaþii la te-
lefon: 0740858.260.

LICEUL Teoretic „Henri
Coandã”, cu sediul în Craiova,
str. Henri Coandã, nr. 48, jude-
þul Dolj, organizeazã concurs
pentru ocuparea funcþiei con-
tractual vacante de paznic, stu-
dii medii, treaptã profesionalã I,
conform HG nr. 286/23.03.2011.
Concursul se va desfãºura ast-
fel: -proba scrisã: 27 ianuarie
2020, ora 10.00; -proba interviu:
29 ianuarie 2020, ora 10.00.
Pentru participarea la concurs,
candidaþii trebuie sã îndepli-
neascã urmãtoarele condiþii
specifice: -studii generale/me-
dii; -vechime minim 3 ani; -
atestat agent de pazã; -dispo-
nibilitate de a lucra în trei
schimburi; -disponibilitate de
a lucra sâmbãta ºi duminica.
Candidaþii vor depune dosare-
le de participare la concurs în
termen de 10 zile lucrãtoare de
la publicarea anunþului în Mo-
nitorul Oficial al României, Par-
tea a III-a, la sediul Liceului Te-
oretic „Henri Coandã”, str.
Henri Coandã, nr. 48. Relaþii su-
plimentare la sediul Liceului Te-
oretic „Henri Coandã”, persoa-
nã de contact: Tãlãu Mihaela,
telefon: 0351.807.043, fax:
0351.807.043, e-mail: office@-
henricoandacraiova.ro.

Cristescu Iulian, Primarul Comunei
Leu, ureazã tuturor locuitorilor, multã

sãnãtate, belºug în case, Sãrbãtori liniºtite
alãturi de cei dragi ºi numai realizãri!
În speranþa unui an mai bun, vã trimit

o caldã felicitare, un strop de încredere
ºi fericire! LA MULÞI ANI 2020!

Dumitru Iliescu, Primarul Comunei Dioºti,
este alãturi de toþi locuitorii cu un gând bun ºi
cu o urare caldã, acum, în preajma Noului An

2020, când toate sufletele aºteaptã o mângâiere
ºi o vorbã bunã, iertare ºi dragoste!

Vã doresc sã aveþi parte de un an prosper,
plin de Luminã, Speranþã ºi Iubire!

LA MULÞI ANI!

În spiritul Sãrbãtorilor de Iarnã ºi în
apropierea momentului ce marcheazã
cumpãna dintre ani , doresc  ca magia

acestor sãrbãtori sã pãtrundã în casele ºi
în sufletele  tuturor locuitorilor oraºului

Segarcea ºi sã le aducã multã sãnãtate,
bucurii ºi împliniri!LA  MULÞI ANI 2020!

Primarul Oraºului Segarcea,
Tutunaru Nicolae

CENTRUL COMERCIAL SUCPI
Unora le place
sã munceascã

decât sã piardã timpul
ºi sã aºtepte

speranþa unui „job”.
Sunã la telefon

0251/438.440 ºi vino
în Calea Bucureºti,

strada Grigore Pleºoianu,
sã închiriezi un stand la

cel mai bun preþ.
Cu noi vei avea
propriul „job”!

S.C. EXPERT PREV S.R.L.

EXPERIENÞA NE RECOMANDÃ

 Cele mai înalte standarde de
profesionalism
 Suntem la dispoziþia dumnea-

voastrã:
 SSM Securitate ºi Sãnãtate în

Muncã (Protecþia Muncii)
 Situaþii de Urgenþã – Preve-

nirea ºi  Stingerea Incendii lor
(P.S.I)-Protecþia civilã
 Întocmirea Documentelor Iniþiale
 Evaluare de risc de accidente ºi

îmbolnãvire profesionalã
 Întocmire plan de intervenþie
 Managementul Mediului

Relaþii la telefoanele: 0766/632.388
ºi 0760/678.231.

CentrCentrCentrCentrCentrul Comerul Comerul Comerul Comerul Comercialcialcialcialcial
SUCPISUCPISUCPISUCPISUCPI

anunţă programulanunţă programulanunţă programulanunţă programulanunţă programul
de lucrde lucrde lucrde lucrde lucruuuuu:::::

LLLLLuni - Vuni - Vuni - Vuni - Vuni - Vineriineriineriineriineri
9.00 - 20.00,9.00 - 20.00,9.00 - 20.00,9.00 - 20.00,9.00 - 20.00,

SâmbătăSâmbătăSâmbătăSâmbătăSâmbătă
9.00 - 19.00 - 19.00 - 19.00 - 19.00 - 18.00,8.00,8.00,8.00,8.00,

DuminicăDuminicăDuminicăDuminicăDuminică
9.00 - 19.00 - 19.00 - 19.00 - 19.00 - 18.00.8.00.8.00.8.00.8.00.
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ANUNÞ GRATUIT (maximum 15 cuvinte)

TALONUL - CONTRACT DE MICÃ PUBLICITATE NR:  .................

Cãtre S.C. ED PRESS COM S.R.L.

Luni, 30 decembrie 2019

   TREBUIE PREZENTAT TALONUL DIN ZIUA ÎN CARE SE FACE SOLICITAREA
   VALABIL NUMAI PENTRU PERSOANE FIZICE ªI ABONAÞI PERSOANE FIZICE

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .

Semnãtura:..........................................

Subsemnatul.................................................................................
Domiciliat în ...........................................................................
Posesor al B.I. Seria ........ Numãrul...............................
vã rog sã publicaþi urmãtorul anunþ în ziarul dumneavoastrã, la
rubrica ...................................... la data de ....................
asumându-mi responsabilitatea conþinutului:

STAÞIUNEA DE CERCETARE – DEZVOLTARE
AGRICOLÃ ªIMNIC, Craiova, ªoseaua
Bãlceºti nr. 54, oferã spre vânzare din
producþie proprie urmãtoarele:

- BRÂNZÃ TELEMEA VACÃ

- LAPTE DE VACÃ

- VACI ADULTE LA ÎNGRÃªAT

- TÃURAªI LA ÎNGRÃªAT

Relaþii suplimentare la telefon:

0251/468.159.

Staþiunea de Cercetare-Dezvoltare Agricolã ªimnic,
cu sediul în localitatea Craiova, Sos. Bãlceºti, nr. 54,
jud. Dolj, tel/fax: 0251417534, organizeazã în data de
23.01.2020 ora 08:30, la sediul sau, concurs pentru
ocuparea urmãtoarelor posturi: un post inspector
salarizare (conditie obligatorie: diplomã licenþã stu-
dii administrative/juridice/economice); un post refe-
rent specialitate; un post asistent de cercetare ºtiin-
þificã  ºi un post lucrator creºterea animalelor.

Data limitã pentru depunerea actelor pentru dosa-
rele de concurs: 15.01.2020 ora 14.00.

Informaþii suplimentare se pot obþine la secreta-
riatul unitãþii / la telefon: 0251/417534 sau pe-mail:
scda_simnic@yahoo.com.

VÂNZÃRI
CASE

Vând sau schimb cu
apartament Craiova,
casã mare cu toate
utilitãþile super-îmbu-
nãtãþitã în comuna Li-
povu cu teren 7000
mp. Telefon: 0742/
450.724.
Vând casã  mobilatã
locuibilã Cioroiaºi + te-
ren 2700 mp, anexe,
vie, pomi fructiferi Tele-
fon: 0765/152.614.
Vând (schimb) casã
locuibilã comuna Pe-
riºor, cadastru, anexe,
apã curentã, canaliza-
re la poartã, teren
4500 mp, livadã cu
pruni, vie. Telefon:
0765/291.623.

TERENURI
Vând loc de casã 500
mp, intravilan Criva,
asfalt, pomi fructiferi,
posibilitate apã curentã.
Telefon: 0745/043.152.
Vând 3000 m pãmânt
lângã lac, pãdure bun
de Camping la Ne-
goieºti 20 km de Cra-
iova sau parteneri. Te-
lefon: 0723/692.884.
Vând în Bãile Govora
terenuri de 400 mp ºi
1500 mp, toate utilitãþi-
le, asfalt, lângã pãdure.
Telefon: 0744/563.640;
0770/661.438.

VÂNZÃRI DIVERSE
Vând 2 gropi suprapu-
se ºi un loc de veci ci-
mitirul Ungureni. Tele-
fon: 0785/676.782.

Vând porþi metalice în
stare bunã. Comuna
Goieºti, Dolj. Preþ ne-
gociabil 1600 RON.
Telefon: 0722/233.332.
Vând robot bucãtãrie nou,
cu bol inox cap 6,5 litri, te-
levizor BECKO - 37 cm.
Telefon: 0752/236.667.
Vând aragaz voiaj douã
ochiuri cu butelie, polizor
unghiular, (flex) D125/
850W, canistre aluminiu
20 litri noi, arzãtoare
gaze sobã D 600, alter-
nator 12V nou, Pick-up
Tesla cu boxe, dozã
nouã de rezervã, discuri
cu muzicã diferitã. Tele-
fon: 0251/427.583.
Vând þiglã Jimbolia, cã-
priori ºi cãrãmidã din
demolãri. Telefon:
0722/943.220.
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Paginã realizatã de COSMIN STAICU

Zilele lui Victor Piþurcã la Uni-
versitatea Craiova sunt numãrate,
anunþul despãrþirii urmând a fi fã-
cut în curând. Finanþatorul clubu-
lui, Mihai Rotaru, este nemulþumit
de ce a realizat fostul selecþioner în
cele 3 luni ºi jumãtate în Bãnie ºi
nu-ºi mai doreºte sã continue cola-
borarea. Rezultatele sub aºteptãri,
jocul destul de modest, atmosfera
de la echipã, faptul cã jucãtori im-
portanþi au fost trecuþi pe linie moar-
tã, iar altora le-a scãzuit randamen-
tul ºi implicit cota, prestaþiile slabe
ale fotbaliºtilor aduºi la recoman-
darea lui Piþurcã sunt câteva din
motivele care l-au determinat pe
Rotaru sã renunþe la antrenorul de
63 de ani. Cu atât mai puþin era dis-
pus finanþatorul sã transfere ºi alþi
jucãtori doriþi de Piþurcã, mai ales
cã aceºtia aveau salarii pe care nu
ºi le permite niciun club din Româ-
nia. Nici Piþurcã nu mai era dispus
sã continue, dacã erau transferaþi
jucãtorii pe care ºi-i dorea. Rotaru
ºi Piþurcã s-au întâlnit înainte de
Crãciun ºi au convenit asupra des-
pãrþirii, rãmânând de stabilit doar
suma de reziliere a contractului.
Cert este cã o decizie trebuie luatã
ºi anunþatã cât mai rapid, deoarece
pe 5 ianuarie este programatã reu-
nirea lotului, iar perioada de pregã-
tire este mai scurtã ca de obicei.

Varianta Contra nu a existat
niciodatã

De instalarea lui Cosmin Contra
pe banca ªtiinþei nu a fost ºi nu va fi
vorba, din mai multe motive, fiind
numai speculaþii de presã. Nici Eu-
gen Neagoe nu a fost o variantã,
mai ales cã el nu mai poate antrena
o altã echipã în acest sezon. Edi Ior-
dãnescu, un prieten al lui Mihai Ro-
taru, este sub contract cu Gaz Me-
tan, urmãtorul adversar al Craiovei
în campionat. S-au vehiculat diver-
se nume, însã numai doi sunt vari-
ante reale pentru clubul din Bãnie:
Cornel Papurã ºi Cristiano Bergodi.
Primul este un vechi colaborator al
lui Rotaru ºi a avut rezultate mai bune
decât Piþurcã pe banca Universitã-
þii, cu un lot inferior valoric, în timp
ce Cristiano Bergodi a propus un
stil de joc plãcut. Cei doi au ºi argu-
mente contra, cele mai importante
fiind adversitatea din partea galeriei,
cazul lui Papurã, ºi rezultatele slabe
din acest campionat, în privinþa lui
Bergodi.

Antrenorii care au ºanse
sã pregãteascã Universitatea

Craiova:
Victor Piþurcã – ªanse de a

mai antrena Craiova: 20 %.
Pro –Este susþinut de galerie.
-Are o imagine bunã, are un

CV important ºi a declarat cã
vrea titlul.

-Le conferã impresia suporteri-
lor cã poate aduce jucãtori impor-
tanþi.

Contra – Jocul modest, mult sub
pretenþiile Craiovei, mult sub ce a

Despãrþirea de Victor Piþurcã este
iminentã, iar posibilii sãi înlocuitori sunt

Cornel Papurã ºi Cristiano Bergodi
jucat echipa cu precedenþii antre-
nori, Mulþescu, Mangia ºi Papurã.
Deºi a avut un lot mai bun ºi un
program mai aerisit decât Papurã,
echipa a jucat mai slab ºi are o medie
mai micã de puncte decât în pe-
rioada lui Papurã, antrenor contestat
vehement de fani.

-A pierdut vestiarul. Sunt mulþi
jucãtori importanþi pe care i-a tre-
cut pe linie moartã (Pigliacelli,
Mateiu, Kelic, Martic), iar pe alþii
i-a folosit pe alte posturi, unde nu
au dat randament (Ivan, Cosic,
Mãþel, Bancu, etc.), unii dintre
aceºtia exprimându-ºi public ne-
mulþumirea.

-Rezultatele au fost mult sub
aºteptãri. Cinci înfrângeri, plus ega-
luri cu echipe mici, gen Clinceni,
Iaºi,  iar victoriile cu Botoºani sau
Voluntari se datoteazã mai mult
norocului sau execuþiilor, fiindcã
jocul a fost foarte slab.

-Chiar dacã el îºi doreºte jucã-
tori importanþi, aceºtia au salarii
enorme pentru posibilitãþile Craio-
vei ºi chiar ale Ligii I.

- Jucãtorii pe care i-a adus nu
au dat randament.

-E greu de crezut cã finanþato-
rul va accepta sã-i aducã jucãtorii
ceruþi, atâta timp cât Piþurcã nu a
demonstrat nimic cu lotul avut la
dispoziþie, unul peste rezultatele
obþinute ºi jocul etalat.

- Atmosfera la echipã este una
neprielnicã performanþei. Jucãtorii
sunt deprimaþi, nu au moral de
competiþie. Cu excepþia meciului cu
Voluntari, când s-a remontat din
douã faze fixe, de fiecare datã când
echipa a primit gol a cãzut psihic,
nu a mai fost capabilã sã constru-
iascã, fapt remarcat ºi de Piþurcã,
dar nerezolvat.

-Nu pare sã aibã ritm de antre-
nor de club, mai ales dupã ce a fost
mai mult selecþioner în ultimii 20
de ani. În acest timp, a mai avut
mandate scurte la FCSB, FCU Cra-
iova ºi în þãrile arabe.

Cornel Papurã – ªanse de a
fi antrenorul Craiovei: 50 %.

Pro-Rezultatele pe care le-a
avut au fost bune. Sub comanda
sa, echipa a jucat 6 meciuri în
Europa ºi doar ghinionul ºi arbi-

trul au fãcut sã se piardã califica-
rea la Atena. Când a fost înlocuit,
Craiova era la 1 punct de CFR Cluj
ºi a avut o medie de 2 puncte pe
meci, chiar dacã lotul a fost mai
slab decât în era Piþurcã, iar pro-
gramul a fost aglomerat, datoritã
meciurilor din cupele europene.

-Cunoaºte foarte bine clubul, în
care se aflã din 2013 ºi este un
om de încredere al finanþatorului.

-Cunoaºte foarte bine ºi echi-
pa, a mai antrenat-o, a fost ºi se-
cund al lui Piþurcã, ºi a fãcut ºi
profilul jucãtorilor aduºi în Bãnie.

- Este un fost jucãtor ºi cãpitan
al Craiovei, nãscut ºi crescut în
Bãnie.

- Dan Petrescu s-a declarat
impresionat de munca lui Papurã,
afirmând cã „a fãcut lucruri ex-
traordinare, dar care în România
nu sunt apreciate”.

Contra- Nu este agreat de fani,
care l-au contestat vehement în
varã, chiar ºi dupã victorii.

-Nu are charismã, declaraþiile
pe care le-a fãcut i-au creat o
imagine proastã în rândul micro-
biºtilor.

- Nu are un CV remarcabil,
neantrenând pânã la Craiova vreo

echipã din Liga I.
- Cu excepþia lui Rotaru, nu are

alãturi conducerea clubului, Câr-
þu sau Marcel Popescu nesusþi-
nându-l nicio clipã atunci când
fanii i-au cerut demisia.

- Nu are o personalitate puter-
nicã, drept dovadã  a acceptat sã
fie secundul lui Piþurcã, deºi acesta
i-a luat locul. De asemenea, nu a
reuºit sã-l determine pe Rotaru sã
întãreascã echipa, în schimb Pi-

þurcã a avut parte imediat de trans-
feruri, iar fanii îºi doresc antre-
nori care se impun ºi în faþa pa-
tronului.

Cristiano Bergodi – ªanse
de a antrena Craiova: 30 %.

Pro-Echipele pe care le-a an-
trenat au prestat un joc de cali-
tate, iar asta cautã Craiova în pri-
mul rând. Inclusiv în meciul cu
Craiova, Voluntariul a dominat ºi
a condus cu 1-0, pierzând pe fi-
nal din douã faze fixe.

-Deºi este strãin, cunoaºte
campionatul, cunoaºte limba,
are colaboratori care au lucrat
ºi lucreazã în România. În plus,
când a fost întrebat, a dat de
înþeles cã ºi-ar dori sã antrene-
ze Craiova.

-Italienii au fost mereu agreaþi
la Craiova, vezi cazurile Napoli,
Mangia. Dupã ce l-a îndepãrtat
pe Piþurcã, ºi Mititelu apelat la un
italian, Napoli, pentru a liniºti apele.

- Fost jucãtor important în
Serie A, practic una dintre legen-
dele lui Lazio Roma.

-A antrenat multe echipe în
România: Progresul, CFR Cluj,
FCSB, Rapid, Iaºi ASA Tg.
Mureº ºi Voluntari, fiind un an-
trenor cãutat.

- Lucreazã bine cu tinerii, pro-
moveazã jucãtori, indiferent de
obiectivele echipei, nu se teme
sã ofere încredere puºtilor.

-Chiar dacã în acest sezon nu
avut rezultate, ºi în condiþiile
unuin lot modest, în stagiunea
trecutã a salvat Voluntariul, deºi
echipa pãrea condamnatã la ju-
mãtatea campionatului.

Contra-A avut un sezon ori-
bil cu Voluntari, având 8 puncte
ºi o singurã victorie ºi aceea ob-
þinutã numai pentru cã adversa-
rul, FCSB, a utilizat o echipã cu
mulþi juniori.

-A antrenat în ultimii ani echi-
pe mici în România, nu este
obiºnuit cu lupta pentru obiecti-
ve importante, iar în palmares are
numai o Supercupã, cu Rapid.

-Deºi este italian, echipele sale
nu se apãrã prea bine, nu ºtiu sã
joace la rezultat.

- Chiar dacã a avut rezultate
destul de bune pe unde a antre-
nat, are mandate scurte, cele mai
lungi fiind la Modena ºi cel de la
Voluntari.
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